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Langvakter Øygardshaugen omsorgsbolig 

Jeg opplever at samtlige som går langturnus trives med det og ønsker en 

videreføring av denne. Jeg har sammen med avdelingsleder gått gjennom 

evalueringsskjema. Det er noen tilbakemeldinger på ønske om dusj til personale og 

et større pauserom. Dette har Vibeke gitt beskjed om videre opp i systemet. 

Samtlige i avdelingen har krysset av for at de ønsker en videreføring av dagens 

turnus med lange vakter. 

Gro Marie Jakobsen, verneombud. 


